

M

MASSIA MENKENE DANIEL

Chief Executive Officer of the SA Clinique
de Champagne in Troyes

 France


© CRÉDIT PHOTO

Daniel MASSIA MENKENE was born in 1961 in Metet from Cameroonian parents. After having studied medicine in Paris, he brilliantly pursued the best path in his field by becoming a former intern at the University Hospitals in 1985, then in 1991 Elder of Urological and Andrological Clinic of the Universities and then Assistant of the Hospitals University of Besançon. In 1995, he was appointed Surgeon of the hospitals, Head of Department of Urologic Surgery of the Hospital Center of Troyes. He obtained the following diplomas: a doctorate of state in medicine, University Hospital of Nancy 1991, a DES of Urologic Surgery, University Hospital Nancy 1991, a DES of General Surgery, University Hospital Nancy 1993, an IUD of Endoscopic Surgery in urology and uro-gynecology, CHU Clermont Ferrand 1999, a DU of Laparoscopic Surgery, CHU Strasbourg 2000, European BOARD of Urology, Paris 1992 and a University Certificate of Medical Informatics, Paris VI 1982 His medical and surgical activities have become multi-disciplinary with a focus on general and infantile urology, andrology, renal and pancreatic transplantation, urological and visceral oncology, gynecology and vascular surgery in nephrology. His desire to share his passion enabled him, in 1992, to participate in the first organ transplants in the

Maghreb countries. Despite a busy schedule, he will be teaching at the Faculty of Medicine of Besançon from 1991 to 1993 and Troyes a year later. His career attracts more than one and he is thus invited to participate and intervene in many national and international congresses. He is also author and co-author of numerous scientific and medical publications and journals. In the 2000s, Daniel decided to add an arrow to his bow by becoming a business leader. He invested in various medical structures as a manager or administrator. In 2004, he became Chief Executive Officer of the Clinique de Champagne, a function he has held until now. Once again, his performances and his rigor are hailed as the clinic is regularly ranked as the best clinic in France in the field of urology, obesity and proctology. 🌟

M

MASSIA MENKENE DANIEL

Chirurgien, spécialiste en chirurgie urologique,
générale, et cancérologique et Président Directeur
Général de la SA Clinique de Champagne à Troyes

 France


© CRÉDIT PHOTO

Daniel MASSIA MENKENE est né en 1961 à Metet de parents camerounais. Après avoir suivi des études de médecine à Paris, il poursuit brillamment la filière d'élite dans son domaine en devenant tour à tour ancien interne des hôpitaux universitaires en 1985, puis en 1991 Ancien Chef de Clinique urologique et andrologique des universités puis Assistant des Hôpitaux Universitaires de Besançon. En 1995, il est nommé Chirurgien des hôpitaux, Chef de Service de chirurgie urologique du centre Hospitalier de Troyes. Il obtient les diplômes suivants : un Doctorat d'Etat en médecine, CHU Nancy 1991, un DES de Chirurgie urologique, CHU Nancy 1991, un DES de Chirurgie générale, CHU Nancy 1993, un DIU de Chirurgie endoscopique en urologie et uro-gynécologie, CHU Clermont Ferrand 1999, un DU de Chirurgie laparoscopique, CHU Strasbourg 2000, BOARD European of Urology, Paris 1992 et un Certificat universitaire d'informatique médicale, Paris VI 1982. Ses activités médicales et chirurgicales sont ainsi devenues pluridisciplinaires avec un focus sur l'urologie générale et infantile, l'andrologie, la transplantation rénale et pancréatique, la cancérologie urologique et viscérale, la gynécologique ainsi que la chirurgie vasculaire en néphrologie. Son désir de partager sa passion l'emmène,

2004 : Il devient
Président
Directeur Général de
la Clinique
de Champagne

2000 : Il investit
dans diverses
structures médicales
en tant que
gérant ou
administrateur

en 1992, à participer aux premières transplantations d'organes dans les pays du Maghreb. Malgré un emploi du temps bien chargé, il donnera de son temps en enseignant à la faculté de Médecine de Besançon de 1991 à 1993 ainsi qu'à Troyes une année plus tard. Son parcours en séduit plus d'un et il est ainsi convié à participer et intervenir dans de nombreux Congrès nationaux et internationaux. Il est également auteur et co-auteur de nombreuses publications et revues scientifiques et médicales. Dans les années 2000, Daniel décide d'ajouter une flèche à son arc en devenant chef d'entreprise. Il investit dans diverses structures médicales en tant que gérant ou administrateur. En 2004, Il devient Président Directeur Général de la Clinique de Champagne, fonction qu'il assure jusqu'à ce jour. Une fois de plus, ses performances et sa rigueur sont saluées puisque la clinique est classée régulièrement comme meilleure clinique de France dans le domaine de l'urologie, l'obésité et de la proctologie. 🌟